
PROTOKÓŁ NR 6/11

z posiedzenia Komisji: Oświaty i Kultury, Budżetu, Planowania i Finansów 

oraz Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 24 maja 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji;

4. Anna Klepacz,

5. Teresa Szczepańska,

6. Adam Bierowski,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Zbigniew Piątek,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Zofia Ujma, Krzysztof Kapała, Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

11. Krystyna Rogowska,

12. Wiesława Kuchejda,

13. Irena Kawałek.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektów uchwał na Sesję Rady Miejskiej.

3. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie  połączonych  Komisji  otworzył  i  prowadził  przewodniczący  Komisji  Budżetu, 

Planowania i Finansów Artur Wrona.

Ad.  2  Radni  omawiali  projekty  uchwał  przygotowane  na  Sesję  Rady  Miejskiej  w  Kowarach 

planowaną na dzień 26 maja 2011 r.

Ad. 2. 1 Dot. wysokości wskaźników procentowych określających wysokość dodatku mieszkaniowego 

na terenie Miasta Kowary.

Dyrektor  MOPS  p.  I.  Kawałek  zapoznała  Radnych  z  kosztami  utrzymania  mieszkań  komunalnych, 

spółdzielczych  i  wspólnotowych  w  naszym  mieście,  przedstawiła  symulacje  wyliczania  dodatków 

mieszkaniowych do tych typów mieszkań wg obowiązujących wskaźników (70%) i proponowanych w uchwale 
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(50%).  Wskazała,  że  uchwała  przyniesie  oszczędności  rzędu 50 tys.  zł  w tym roku dla  Gminy.  Wskazała 

jednocześnie  na  brak  ponad  200  tys.  zł  w  kasie  MOPS  na  ww  wydatki  mieszkaniowe.  Liczba  osób 

korzystających z dodatków mieszkaniowych jest względnie stabilna. Pracownicy MOPS szczegółowo badają 

sytuację materialną osób zwracających się po pomoc.

Radni w głosowaniu nad projektem ww uchwały wypowiedzieli się przeciw jej wprowadzeniu (7 głosów – 

przeciw, 1 – za, 1 – wstrzymujący się).

 Ad. 2. 2 Dot. 1. wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby  dziecięce  na  obszarze  Gminy  Miejskiej  Kowary,  2.  ustalania  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych, 3.  ustalenia wysokości  opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz 

zasad  jego  ustalania,  5.  przyjęcia  planu  nadzoru  nad  żłobkami,  klubami  dziecięcymi  oraz  dziennymi 

opiekunami.

Kierownik Wydziału Oświaty p. W. Kuchejda zapoznała Radnych z projektami uchwał. Ustawa o opiece nad 

dziećmi do lat 3 z 4 lutego 2011 r. (Dz. U. z dn. 3 marca 2011 r.) zobowiązuje Gminę do opracowania uchwał  

regulujących ww zagadnienia (ustawa jedynie częściowo reguluje wys. opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych). Proponowane stawki opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna czy wysokość jego 

wynagrodzenia oraz inne ustalono na podst. analizy wysokości opłat występujących w innych gminach na 

terenie kraju.

Radni mieli podzielone zdanie na temat opłacalności takiej działalności, jednak z powodu braku danych do 

porównania (nowa ustawa) potraktowali  ustalone kwoty jako bazę do ewentualnych negocjacji  na podst.  

zbieranych doświadczeń w 2012 roku. 

Podczas głosowania Radni jednogłośnie zaakceptowali projekty omawianych uchwał.

Ad. 2. 3 Dot. zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2011 r.

Księgowa UM p. K. Rogowska omówiła projekt uchwały. Emocje Radnych wzbudziła propozycja zmniejszenia 

dochodów majątkowych o kwotę 259217,00 zł oraz zwiększenie wydatków o kwotę 230000,00 zł dla Referatu 

Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji,  Rolnictwa i  Gospodarki  Przestrzennej  na zlecenie sporządzenia 

operatów szacunkowych dla nieruchomości. Przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów p. A. 

Wrona  złożył  wniosek  formalny  dot.  przedstawionej  sytuacji.  Zaproponował,  aby  sprawę  sporządzania 

operatów szacunkowych dla  nieruchomości  zdjąć  z  porządku obrad najbliższej  sesji  i  poddać dyskusji  w 

czerwcu. Kwotę 230000,00 zł oraz 29217 zł (dochody majątkowe) zabezpieczyć na spłatę zaległości względem 

starostwa (dot. współfinansowania Gimnazjum).

Wniosek Radni zaakceptowali jednogłośnie poprzez głosowanie. 

Ad.  2.  4  Dot.  przyznania  dotacji  Wspólnocie  Mieszkaniowej  ul.  1  Maja  19  w  Kowarach  na 

dofinansowanie prac przy obiekcie zabytkowym budynku mieszkalno-usługowego przy ul. 1 Maja 19.

Radni po zapoznaniu się z projektem tej uchwały nie wydali opinii na jej temat ze względu na niewielką ilość  

informacji.

Wystąpili do Burmistrza Miasta z wnioskiem o udostępnienie potrzebnej dokumentacji. 
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Wnioski Komisji:

1.  Członkowie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  zwracają  się  do  p.  Burmistrza  o 

przedstawienie zakresu robót remontowych planowanych do wykonania przez Wspólnotę Mieszkaniową ul. 1 

Maja 19 w Kowarach przy wymienionym budynku mieszkalno-usługowym.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący Komisji:

Maria Zielińska                                                                                                          Oświaty i Kultury;         

                                                                                                                          Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                               Zdrowia i Opieki Społecznej
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